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Skrivelse 

Kontinuerlig uppföljning av Fritidsverksamheten 

Trygghetsfrågan är en viktig fråga för att utveckla Skärholmen, och många åtgärder jobbar vi 
med löpande. Det förebyggande arbetet är en viktig del av förvaltningens verksamhet. Den 
verksamhet som bedrivs för ungdomar i form av Fritidsgårdar är en sådan verksamhet. 
Därför är det viktigt att verksamheten håller hög standard och uppfyller de krav som ställs i 
upphandlingen på sunda aktiviteter och miljö fri från droger. Rykten om förekomst av både 
drogpåverkade personer och försäljning av narkotikaklassade preparat i lokaler där 
Fryshuset bedriver verksamhet har nått oss i nämnden. 

Vidare vill vi från majoriteten även belysa att verksamheten ska vara tillgänglig och 
välkomnande för både flickor och pojkar. Statistiskt sett vet vi att det främst är pojkar som 
besöker fritidsgårdsverksamheten. Hur ser statistiken ut för de som besöker de fritidsgårdar 
vi har upphandlat nu när parklekarna inte längre finns med i upphandlingen? 

Med anledning av detta föreslår vi att Skärholmens stadsdelsnämnd beslutar följande: 

Att förvaltningen utreder möjligheten att med ett regelbundet tidsintervall analysera 
och rapporter till nämnden om verksamheten på våra fritidsgårdar i Bredäng, Sätra, 
Skärholmen och Vårberg. 

Att analysen innefattar aktiviteter, besöksstatistik innehållande ålder och samt kön. 

Att förvaltningen kvartalsvis inhämtar skriftliga rapporter från fryshuset där förekomst 
av narkotika redovisas och följs upp hur fryshuset jobbar förebyggande med att 
tränga ut narkotikapåverkade personer samt försäljning av narkotikaklassade 
preparat i anslutning till verksamheterna. 


